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Til: 

Amager Øst Lokaludvalg

Sønderbro Skole 

Lergravsparkens Skole 

 

 
 
Orientering vedrørende H
 
Det er forventningen at der 
hastighedsbegrænsning på 4
Københavns Kommune øns
dette brev og modtager gern
 
Hastighedszonen i Holmbla
Borgerrepræsentationen den
overordnet trafikplan, vedta
km/t hastighedszoner på all
trafiksikkerhed og roligere 
 
Holmbladsgadekvarterets h
område.  
 

 
Området er afgrænset af Am
Amagerbanen og Øresunds
hastighedszonen.  
 
Det er endnu ikke besluttet 
sænket hastigheden til 40 k
 
Hastighedszonen etableres 
strækninger med særlig høj

�


 

Hastighedszone Holmbladsgadekvarteret 

 i 2014 etableres en hastighedszone med 
40 km/t i Holmbladsgadekvarteret.  
sker, at orientere om projektet gennem 
ne kommentarer. 

adsgadekvarteret er besluttet på et møde i 
n 1. december 2011 og er led i en 
aget i 2000, om at indføre zoner med 40 
le byens mindre gader, for at opnå bedre 
 trafikmiljø. 

hastighedszone omhandler følgende 

 

magerbrogade, Prags Boulevard, Ved 
svej. Disse gader indgår ikke 

 om de større veje inde i området skal have 
km/t.  

 hovedsageligt ved skiltning og på 
j hastighed bliver dette suppleret med 
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hastighedsdæmpende foranstaltninger, først og fremmest cirkelbump 
Særlig følsomme steder kan blive skiltet til 30 km/t. 
 
Viser de indledende analyser at der er særlige strækninger/kryds der er 
stærkt uheldsbelastet, vil projektet også forsøge at få de pågældende 
problematikker løst. 
 
Parkeringsforholdene i området vil ikke bliver påvirket i nævneværdig 
grad. 
 
Projektet er endnu i opstartsfasen og vi ønsker derfor at få input fra jer 
og drage nytte af det lokale kendskab, indenfor følgende områder: 
 

• Er der gader i området hvor det er særlig nødvendigt at få 
nedsat hastigheden? 

• Er der gader i området hvor hastigheden er særlig høj? 

• Har I kendskab til steder, der er kritiske med hensyn til 
trafiksikkerhed? 

• Andet vedrørende trafikale forhold? 
 
Kommentarer kan sendes til undertegnede. Jeg har også mulighed for 
at komme ud og fortælle om projektet på et møde, hvor jeg også kan 
modtage eventuelle kommentarer. 
 
I er meget velkomne til, at kontakte mig på 20180222 eller på mail 
BY3U@tmf.kk.dk 
 
Med venlig hilsen 
 
Søren Vinther Knudsen 
Projektleder  
 
 
 
 


